
 

   

 

Šīs nedēļas sākumā man bija patiess prieks sveikt Rīgas pašvaldības 

izglītības iestādes – Rīgas 93. vidusskolu un Rīgas Ziedoņdārza pirmsskolu – , kas 

pirmās apliecināja, ka viņu iestādē vakcinēti ir vairāk nekā 80% darbinieku, 

iesniedzot pieteikumu Rīgas pašvaldības finansējuma saņemšanai. 

Pateicos ikvienam izglītības iestāžu kolektīvam, ka spējāt pārliecināt savus 

kolēģus pieņemt atbildīgu lēmumu un vakcinēties! Ceru, ka iestādes, kas 

sasniegušas vismaz 80% vakcinēto darbinieku, kalpos par pozitīvu piemēru un 

iedrošinājumu tām iestādēm, kas vēl ir ceļā, lai šo rādītāju sasniegtu. 

Ticu, ka teju visas mūsu pilsētas izglītības iestādes līdz mācību gada 

sākumam būs nokārtojušas formalitātes, lai saņemtu pašvaldības piešķirto 

finansējumu darbinieku materiālai stimulēšanai, iestādes telpu un infrastruktūras 

labiekārtošanai vai profesionālās pilnveides nodrošināšanai.  

Ja vēlamies mācīties, strādāt un sportot klātienē, tas izdarāms ar kopīgi 

pieņemtiem atbildīgiem lēmumiem un vakcinēšanos.  

 

 

Iedvesmai citu motivēšanai pievienoju foto galeriju no otrdienas jaukās 

viesošanās galvaspilsētas izglītības iestādēs. Tā skatāma ŠEIT. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ar cieņu, 

 

Mārtiņš Staķis, 

Rīgas domes priekšsēdētājs 

 

Rīgā, 2021. gada 12. augustā 
 

 

 

 

 

 

https://failiem.lv/u/rxe2hc6gq

